
Z á p i s n i c a 

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  D ú b r a v á ch 

zo dňa 4. júna 2021 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Elena Grňová 

Poslanci: Michal Greguss, Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková, Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník, Ing. Soňa Matunáková, PhD. 

Ospravedlnený: Jozef Smutný, Miroslav Kapec 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok 

 

Občania: 7 viď prílohu 

 

 Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Elena 

Grňová, ktorá privítala všetkých prítomných a konštatovala, že zasadnutie obecného 

zastupiteľstva bolo zvolané podľa zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov písomne s uvedením miesta, času a programu rokovania. Pozvanie bolo 

doručené včas všetkým pozvaným. 

 Konštatovala, že obecné zastupiteľstvo má 7 poslancov, z ktorých je prítomných 5, 

preto vyhlásila zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 

 Oboznámila prítomných s programom, ktorým sa bude riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

   

 

Program:  

 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Vzdanie sa poslaneckého mandátu poslanca obecného zastupiteľstva 

3. Zloženie sľubu nastupujúceho poslanca OZ 

4. Prejednávanie a schválenie závěrečného účtu obce za rok 2020 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce a auditorky k záverečnému účtu obce 

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. Polrok 2021 

6. Diskusia 

7. Návrh na uznesenie 

 
 

Bod 1/ Otvorenie 

 

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Elena Grňová. 

Oboznámila prítomných s programom, ktorým sa bude zasadnutie obecného zastupiteľstva 

riadiť. Do návrhovej komisie navrhla pp Michala Gregussa, Jozefa Ľuptáka a Jolanu 

Ľuptákovú, za overovateľov zápisnice navrhla Pavla Remeselníka a Natáliu Nedelkovú.  

 

Program bol poslancami jednohlasne schválený. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Michal Greguss, Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník  
 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   



Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

 

Bod 2/ Vzdanie sa poslaneckého mandátu poslanca obecného zastupiteľstva 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Miroslav Kapec písomne požiadal o uvoľnenie z funkcie poslanca obecného zastupiteľstva 

z osobných dôvodov. 

 

Vzdanie sa poslaneckého mandátu berú poslanci OZ na vedomie. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Michal Greguss, Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník  
 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

 

Bod 3/ Zloženie sľubu nastupujúceho poslanca OZ   

 

Referujú: Elena Grňová, starostka obce 

 

Pani starostka informovala, že na základe výsledkov volieb z 10.11.2018 na funkciu 

poslanca OZ v Dúbravách nastupuje druhý náhradník vo volebnom obvode č. 2 pani Ing. 

Soňa Matunáková, PhD.  s počtom hlasov 59. Nastupujúca poslankyňa prečítala sľub 

poslanca a  svojím podpisom vyjadrila súhlas. Starostka obce jej odovzdala osvedčenie 

o zvolení za poslanca OZ v Dúbravách. 

 

Zloženie sľubu nastupujúcej poslankyne berú poslanci OZ na vedomie. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Michal Greguss, Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník  
 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

Bod 4/ Prejednanie a schválenie záverečného účtu obce za rok 2020 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce a auditorky k záverečnému účtu 
 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

 



Starostka obce prítomných oboznámila so správou auditu účtovnej závierky, ktorý 

vykonala Ing. Daniela Cibuľová /viď príloha/, ako aj s návrhom záverečného účtu obce za 

rok 2020. Informovala, že záverečný účet bol zverejnený 15 dní pred zasadnutím OZ na 

internetovej stránke obce a úradnej tabuli obce. Poslanci dokument obdržali na svoje e-

mailové adresy na preštudovanie a následne ho prerokovali na pracovnom stretnutí. Ing. 

Ivan Sivok, hlavný kontrolór obce predniesol svoje stanovisko k záverečnému účtu /viď 

príloha/.  

 

Záverečný účet schválilo 5 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Michal Greguss, Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník  
 

Proti:   
Zdržali sa:  Ing. Soňal Matunáková, PhD. 

Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 6  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 5/ Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 

 

Referuje: Ing. Ivan Sivok, hlavný kontrolór obce 

Prítomným predniesol svoj návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2021. Písomný 

návrh je priložený k zápisnici. 

Návrh plánu kontrolnej činnosti berú poslanci OZ na vedomie. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Michal Greguss, Ing. Soňal Matunáková, PhD., Jozef Ľupták, Jolana 

Ľuptáková,  Natália Nedelková, Pavel Remeselník  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 6/ Diskusia 

 

o Ing. Krajňáková (vlastníčka RD č. 333) – pýtala sa, či sú poslanci OZ Dúbravy 

oboznámení s územným plánom obce, nakoľko v územnom pláne nie je zahrnutá 

výstavba rodinných domov v Ivinách;  

o starostka obce pani Krajňákovú vyzvala, aby sa poslancom OZ predstavila, nakoľko ju 

nepoznajú; pani Krajňáková sa vyjadrila, že zastupuje suseda Milana Ľalíka; 

o starostka obce informovala, že v územnom pláne obce sa len doporučuje, aby Iviny 

ostali lazníckym osídlením a poslanci samozrejme poznajú ÚP obce 

o Ing. Krajňáková konštatuje, že napriek tomu sa v Ivinách rozmohla výstavba rodinných 

domov 

o pani starostka argumentuje, že keď stavebník splní všetky podmienky na výstavbu RD 

podľa stavebného zákona a zároveň má súhlasné stanovisko od CHKO Poľana, obec 



nemá dôvod zamietnúť stavebníkovi výstavbu RD, zvlášť, keď je stavebník prihlásený 

v Ivinách na trvalom pobyte a stavia na pozemku v osobnom vlastníctve; 

o Ing. Krajňáková navrhla, aby sa pri OZ vytvorila stavebná komisia, ktorá pomôže 

starostke a bude mať prehľad, kde by bolo možné v Ivinách stavať; v Ivinách nie je 

kanalizácia, vodovod, aj cesty sú len spevnené a v zlom stave, tým by sa malo 

zastupiteľstvo zaoberať; 

o pp Michal Greguss reagoval na argumenty pani Krajňákovej; informoval ju, že podľa 

stavebného zákona, keď stavebník dodrží všetky podmienky uvedeného zákona, nie je 

zákonný dôvod, aby mu obec zamietla výstavbu; 

o  pán Kapec Ján /Dúbravy 67/ si tiež myslí, že by bolo vhodné vytvoriť komisiu; 

upozornil, že sa chystá zmena terajšieho stavebného zákona, ktorá nie je najšťastnejšia; 

o pán Milan Ľalík /Iviny 334/  nesúhlasí s výstavbou vo svojom susedstve; svoj nesúhlas 

argumentuje tak, že roky mal výhľad a teraz, keď sa v jeho susedstve bude stavať dom, 

výhľad stratí; stavebníci Gálikovci mu sľúbili, že mu nechajú 7 m z ich pozemku, aby 

mohol naďalej vchádzať do svojho dvora a mať uskladnené drevo na pozemku 

stavebníkov;  po čase však prišiel pán Gálik požiadať pána Ľalíka, aby si drevo 

premiestnil, nakoľko bude v najbližšom období kopať základy RD; 

o pán Ľalík to považuje za neseriózne, pretože rodina Ľalíková a Gáliková mali na deň 

6.6.2021 dohodnuté stretnutie, kde si chceli vydiskutovať svoje argumenty ohľadom 

uvedenej výstavby RD, ale predpokladá, že na stretnutie neprídu; 

o  pani starostka požiadala novozvolenú poslankyňu Ing. Matunákovú, PhD. o súčinnosť 

pri riešení tohto sporu oboch rodín; pani poslankyňa uviedla, že sa podujme 

o zmiernenie sporu;  

 

Bod 7/ Návrh na uznesenie 

Uznesenia boli schvaľované postupne podľa jednotlivých bodov. 

 

I. Overovateľ: 

Pavel Remeselník 

II. Overovateľ: 

Natália Nedelková 

 

 

 

  Elena Grňová 

 starostka obce 

 


